

MINUTES OF PROCEEDINGS

TUESDAY, MARCH 17, 1992
(12)

[Text]

The Standing Senate Committee on Transport and Communications, met this day in room 356-S, at 8:05 p.m., the Chairman, Senator MacDonald, presiding.

Members of the Committee present: The Honourable Senators Atkins, Buchanan, Graham, MacDonald, Oliver, Ross, Spivak and Stewart (8).

In attendance: From the Research Branch of the Library of Parliament: Mr. John Christopher.

Also in attendance: The official reporters of the Senate.

Appearing: The Honourable Shirley Martin, Minister of State (Transport).

*Witnesses:**From Transport Canada:*

Mr. Grant Mazowita, Director, Legislation and Compliance;

Mrs. Elizabeth McNab, Legal Counsel.

Pursuant to the Order of Reference adopted by the Senate on Wednesday, December 11, 1991, the Committee began its examination of Bill C-5, *An Act to amend the Aeronautics Act and to amend An Act to amend the Aeronautics Act*.

The Honourable Shirley Martin made an opening statement and with the assistance of Mr. Mazowita and Mrs. McNab answered questions.

The Committee considered Bill C-5.

It was agreed,—That the title stand postponed.

It was agreed,—That clauses 1 to 25 carry.

It was agreed,—That the title carry.

The Honourable Senator Atkins moved,—That the Chairman report the bill to the Senate without amendment.

At 9:25 p.m. the Committee adjourned to the call of the Chair.

ATTEST:

PROCÈS-VERBAL

LE MARDI 17 MARS 1990
(12)

[Traduction]

Le Comité sénatorial permanent des transports et des communications se réunit aujourd'hui à 8 h 05, dans la salle 356-S, sous la présidence de l'honorable MacDonald (président).

Membres du Comité présents: Les honorables sénateurs Atkins, Buchanan, Graham, MacDonald, Oliver, Ross, Spivak et Stewart (8).

Présent: M. John Christopher, du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement.

Aussi présents: Les sténographes officiels du Sénat.

Comparait: L'honorable Shirley Martin, ministre d'État (Transports).

*Témoins:**De Transports Canada:*

M. Grant Mazowita, directeur, Législation et application des règlements;

M^{me} Elizabeth McNab, conseiller juridique.

Conformément à l'ordre de renvoi adopté par le Sénat le mercredi 11 décembre 1991, le Comité entreprend l'étude du projet de loi C-5, *Loi modifiant la Loi sur l'aéronautique et la Loi modifiant la Loi sur l'aéronautique*.

L'honorable Shirley Martin fait une déclaration liminaire et, avec l'aide de M. Mazowita et M^{me} McNab, répond aux questions.

Le Comité étudie le projet de loi C-5.

Il est convenu,—Que le titre soit reporté.

Il est convenu,—Que les articles 1 à 25 soient adoptés.

Il est convenu,—Que le titre soit adopté.

L'honorable sénateur Atkins propose,—Que le président fasse rapport du projet de loi au Sénat sans amendement.

À 9 h 25, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

ATTESTÉ:

Le greffier du Comité

Denis Robert

Clerk of the Committee